

### **Copenhagen 2023: Sustainable Futures – Leave No One Behind**

The 28th World Congress of Architects will take place on 2-6 July 2023 in Copenhagen, Denmark.

The Congress invites architects and professionals from the building and planning communities to back the UN 17 Sustainable Goals, to innovate and discover sustainable solutions and to enable a leap forward towards accomplishing the goals by 2030.

### **The Golden Cubes Awards, 5th Edition**

The International Union of Architects (UIA) is pleased to announce the results of the fifth edition of the Golden Cubes Awards, organised by the UIA Architec-

ture and Children Work Programme.

Created to honour people and/or organisations that help children and young people to understand architecture and the built environment better, this prize is awarded in 4 categories: Institutions, Schools, Written Media and Audio-Visual Media.

The International Jury met virtually on 29 March and 18 April 2023 to evaluate the national nominated entries and select one in each category for an Award. The jury also selected 8 additional entries for Honourable Mentions.

### **UIA International Innovative Health Design Awards**

The UIA is pleased to announce the

results of the first edition of the International Innovative Health Design Awards, organised by the UIA Public Health Work Programme.

In recognition of the essential roles that architects fulfil in social and environmental well-being, the UIA sought to recognise the efforts of architects in addressing ways of dealing with the effects of future calamities and Design for Health, through works of architecture and architectural research.

The Awards were open to all practicing architects and architecture academics, and participants were invited to submit entries in one of two categories 'Built Work' and 'Theoretical Work':

## Международные новости архитектуры / International Architecture News

**В новостях сообщается о XXVIII Всемирном конгрессе архитекторов и VI Бакинском международном архитектурном конкурсе. Представлены результаты конкурса «Золотые кубы», Международной премии за инновационный дизайн в области здравоохранения и конкурса на переосмысление акрополя Бырсы и восстановление Национального музея Карфагена в Тунисе.**

**Ключевые слова:** Международный союз архитекторов; премия; международный конкурс. /

**The news announces the 28th World Congress of Architects and the 6th Edition of the Baku International Architecture Award. It presents the results of the Golden Cubes Awards, the International Innovative Health Design Awards and the Competition for the Requalification of Byrsa Acropolis and Rehabilitation of the Carthage National Museum in Tunisia.**

**Keywords:** International Union of Architects; award; international competition.

ется в 4 категориях: учреждения, школы, печатные СМИ и аудиовизуальные СМИ.

Международное жюри провело виртуальные заседания 29 марта и 18 апреля 2023 года, чтобы оценить национальные заявки и выбрать по одной в каждой категории для присуждения премии. Восемь работ было удостоено поощрительными премиями.

### **Международная премия МСА за инновационный дизайн в области здравоохранения**

МСА рад объявить результаты первой Международной премии за инновационный дизайн в области здравоохранения, организованной Рабочей программой МСА по общественному здравоохранению.

Признавая важную роль, которую архитекторы играют в обе-

### **Копенгаген-2023: «Устойчивое будущее – не оставляя никого позади»**

XXVIII Всемирный конгресс архитекторов пройдет 2–6 июля 2023 года в Копенгагене (Дания).

Конгресс приглашает профессиональных архитекторов, строителей и планировщиков поддержать 17 Целей устойчивого развития ООН, внедрить инновации и найти устойчивые решения, а также совершить скачок вперед на пути достижения целей к 2030 году.

### **V Премия «Золотые кубы»**

Международный союз архитекторов (МСА) рад объявить результаты пятого выпуска премии «Золотые кубы», организованной рабочей программой МСА «Архитектура и дети».

Созданная для чествования людей и/или организаций, которые помогают детям и подросткам лучше понять архитектуру и окружающую среду, эта премия присужда-



^ Станция для восстановления водных ресурсов в Исине, Китай, по проекту SUP Atelier of THAD (Китай), лауреат Международной премии МСА за инновационный дизайн в области здравоохранения в категории «реализованные проекты» / Water Resource Recovery Facility (WRRF) in Yixing, China by SUP Atelier of THAD (China), winner in the Built Work category, UIA International Innovative Health Design Awards

**Requalification of Byrsa Acropolis and Rehabilitation of the Carthage National Museum**

BEZ+KOCK ARCHITEKTEN represented by Thorsten Kock in consortium with Koeber Landschaftsarchitektur and Grauwald Studio has received first prize in the international one-stage design competition for the Requalification of Byrsa Acropolis and Rehabilitation of the Carthage National Museum in Tunisia.

The UIA-endorsed competition was organised by Expertise France, in collaboration with the Tunisian Ministry of Culture and with the support of the European Union. Participants in this international competition submitted

their projects anonymously.

The 94 projects from 30 different countries will be exhibited in the former premises of the National Museum of Carthage beginning mid-May 2023.

**The 6th edition of the Baku International Architecture Award. Region II**

The Ministry of Culture of the Republic of Azerbaijan and the Union of Architects of Azerbaijan have launched the 6th Edition of the Baku International Architecture Award.

This biennial award, open to all qualified architects in the world and endorsed by the UIA since 2013, seeks to discover new ideas for the development and implementation of urban planning and

architectural designs, more meaningful design for buildings and structures, search for composition, volumetric and spatial solutions, and the implementation of practical ideas to achieve the maximum diversity.

Deadline for submission of entries: September 1, 2023.

**More information:**

<https://www.uia-architectes.org/>

спечении социального и экологического благополучия, МСА стремится отметить усилия архитекторов, направленные на поиск путей преодоления последствий будущих бедствий и проектирование для здоровья с помощью архитектурных объектов и архитектурных исследований.

Премия открыта для всех практикующих архитекторов и ученых в области архитектуры; участникам было предложено представить работы в одной из двух категорий:

«реализованные проекты» и «теоретические работы».

**Переосмысление акрополя Бырсы и восстановление Национального музея Карфагена**

Фирма BEZ+KOCK ARCHITEKTEN в лице Торстена Кока совместно с Koeber Landschaftsarchitektur и Grauwald Studio получила первую премию в международном одноэтапном конкурсе на переосмысление акрополя Бырса и восстановление национального музея Карфагена в Тунисе.

Конкурс, одобренный МСА, был организован компанией Expertise France в сотрудничестве с Министерством культуры Туниса и при поддержке Европейского Союза. Участники этого международного конкурса представили свои проекты анонимно.

94 проекта из 30 разных стран будут выставлены в бывшем помещении Национального музея Карфагена с середины мая 2023 года.

**VI Бакинская международная архитектурная премия. Регион II**

Министерство культуры Азербайджанской Республики и Союз архитекторов Азербайджана объявили о начале проведения VI Бакинского международного архитектурного конкурса.

Эта премия, присуждаемая раз в два года квалифицированным архитекторам мира и поддерживаемая МСА с 2013 года, направлена на выявление новых идей для разработки и реализации градостроительных и архитектурных проектов, более осмысленное проектирование зданий и сооружений, поиск композиционных, объемных и пространственных решений, реализацию практических идей для достижения максимально разнообразия.

Крайний срок подачи конкурсных работ: 1 сентября 2023 года.

**Дополнительная информация:**

<https://www.uia-architectes.org/>



< Проект BEZ+KOCK ARCHITEKTEN, представленный Торстеном Коком в консорциуме с Koeber Landschaftsarchitektur и Grauwald Studio (Германия). Первое место в конкурсе на переосмысление акрополя Бирсы и восстановление Национального музея Карфагена в Тунисе / Project by BEZ+KOCK ARCHITEKTEN represented by Thorsten Kock in consortium with Koeber Landschaftsarchitektur and Grauwald Studio (Germany), first prize in the Competition for the Requalification of Byrsa Acropolis and Rehabilitation of the Carthage National Museum in Tunisia.